
 
 
 

Regionfullmäktiges sammanträde 2020-06-16 

 

INTERPELLATION 

Till regionstyrelsens ordförande Carl Johan Sonesson 

 
Hur agerar du och Greater Copenhagen (GC) när danskarna förorenar 
Öresund? 
 

 
Under de senaste veckorna har ett stort miljöproblem blivet tydlig för alla som bor i Öresundsregionen. Jag 

syftar på Köpenhamns utsläpp av 35 miljarder liter orenat vatten i Öresund utan att kommunen 

överhuvudtaget har haft överläggningar med berörda svenska kommuner och myndigheter, eller ens 

informerat dem om händelserna. 

 

Utsläppet av orenat vatten har pågått i det dolda i minst fem år trots att Öresund är ett gemensamt 

intresseområde. Köpenhamns planer på utsläpp av ytterligare 290 000 kubikmeter orenat avloppsvatten 

satte fokus på frågan. Vattnet skulle släppts ut i Öresund med start 24 maj, då en av den danska 

huvudstadens största avloppsledningar tillfälligt planerade stängas på grund av ett byggprojekt. Beslutet som 

fattats på tjänstemannanivå har kritiserades hårt från flera håll i både Sverige och Danmark.  

Nu verkar det som om Köpenhamns borgmästare Frank Jensen har hittat en annan lösning, och det är bra. 

Men frågan kvarstår – hur kunde detta pågå i det dolda under flera år? 

 

 

Våra frågor till Carl Johan Sonesson är därför: 

• Kommer du som ledamot i den dansk-svenska samverkansorganisationen Greater Copenhagen, 

lyfta frågan om utsläpp av stora mängder orenat avloppsvatten i Öresund?  

 

• Är GC:s passivitet när det gäller utsläpp av avloppsvattnet ett uttryck för att miljöfrågorna inte är en 

prioriterad del av GC:s verksamhet? 

 
 



 
 

• Vilka konkreta initiativ anser du bör tas för att förhindra framtida utsläpp av stora mängder orenat 

avloppsvatten i Öresund? 
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